
 

 

PUBLIC 

Hang Seng TradePay 

One-stop trade financing platform  

helps you on financing and pay to  

your suppliers digitally. 
 

 

 

Hang Seng TradePay enables you to seamlessly handle supplier payment with buyer trade financing on 

a single platform, and reduce the need for complex documentation. Simply upload a single payment data 

file to our bank, and you can easily apply for a trade loan to make direct payment to your supplier, 

enhancing cash flow and facilitating the expansion of your business. 

Platform Features 

 

You can complete in just 3 simple steps 
 
 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

24-hour Business Partner Direct：2198 8000  

For details, please contact your designated Sales Manager of Global Trade Solutions. 
 

 
Remarks:  
1. The service is subject to the relevant terms and conditions to be agreed between you and Hang Seng Bank Limited. 
2. If there is any discrepancy between the Chinese and English versions of this material, the English version shall prevail. 

 

 
 

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay! 

 

 
Simple drawdown 

 

 
Only borrow what 

you need 

 

 
Saty in control of 

your borrowing cost 

 

 
Enhance supplier 

relationships 

Step 1: Upload your document file via Hang Seng HSBCnet,  

               Business e-Banking or Host-to-host solution.  

Step 2: Digitized approval process to streamline and speed- 

 up process to pay your supplier 

Step 3: Suppliers receive payment notifications from the bank 



 

 

PUBLIC 

恒生TradePay 

一站式貿易融資平台 

助你以數碼化融資向供應商付款 

 

 

恒生TradePay讓你於一個平台無縫處理買方貿易貸款及供應商付款，減省繁複的文件需求。你只需要上

載單據付款檔案予本行，即可以簡單申請貿易貸款直接付款予供應商，提升現金流及時間擴充業務。 

 

平台特點 

   

3個簡單步驟即可完成 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

24小時「商伴同恒」專線：2198 8000  

詳情請聯絡您的環球貿易方案客戶經理。 
 

 
 

備註： 

1. 本服務受閣下與恒生銀行有限公司同意之相關條款及細則約束。 

2. 如中、英文版本有任何不一致，以英文版本為準。 

 
借定唔借? 還得到先好借! 

 

 

節省處理時間 

 

 

融資按你實際需要 

 

 

掌握融資成本 

 

 

鞏固供應商關係 

     第1步: 經恒生HSBCnet, 商業 e-Banking 或主機 

                   對接上載單據檔案 

     第2步: 數碼化程序簡化批核及加速付款予供應商 

     第3步: 供應商收取本行之付款推送通知 


